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اراک اولین شهر در استفاده از اتوبوس برقی
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
ترافیک،  فنی، عمران،  رییس کمیســیون 
معماری و شهرســازی شــورای اسلامی 
کلانشهر اراک گفت: اتوبوس برقی به صورت 
عملیاتی به ناوگان حمل و نقل اراک به عنوان 
اولین شــهر در کشور اضافه شده و تا هفته 

آینده ۶ دستگاه دیگر نیز اضافه می شود. 
 به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 

اراک، علی اصغر غفاری بیان کرد: برخی از شهرهای کشور از جمله اصفهان و مشهد نسبت 
به خریداری اتوبوس برقی اقدام داشته اند، اما به صورت عملیاتی مورد بهره برداری قرار نگرفته 
و به همین دلیل اراک اولین شهر استفاده کننده از این دستگاه در ناوگان حمل و نقل شهری 

کشور است. 
 وی عنوان کرد: اواخر سال گذشته از شرکت های تولیدکننده اتوبوس برقی بازدید شد و روند 

ساخت این دستگاه در شرکت های بازدید شده مورد بررسی قرار گرفت. 
 رییس کمیسیون فنی، عمران، ترافیک، معماری و شهرسازی شورای اسلامی کلانشهر اراک 
اظهار کرد: طبق بررسی های صورت گرفته در نهایت شرکت ایران خودرو دیزل برای خریداری 

این اتوبوس ها انتخاب شد. 
 غفاری در خصوص علت انتخاب این شــرکت تصریح کرد:بیشتر شرکت های تولید کننده 
اتوبوس برقی در واقع منتاژ کننده دستگاه بودند و اتوبوس از کشوری مانند چین وارد می شد، اما 
شرکت ایران خودرو دیزل مراحل طراحی و ساخت اتوبوس را قبلا انجام و بعد از مطالعه و بررسی 

نیز تولید کرد که به همین دلیل خریداری از این شرکت انجام شد. 
 وی گفت: مجوز خریداری ۳۰ دستگاه اتوبوس برقی صادر شده که تاکنون خرید ۱۰ دستگاه 
صورت گرفته که چهار دســتگاه آن اواخر سال گذشته وارد ناوگان حمل و نقل شهری شد و 

۶ دستگاه دیگر نیز در مرحله نصب دستگاه کارت خوان و بارکدخوان گوشی همراه قرار دارد. 
 رییس کمیسیون فنی، عمران، ترافیک، معماری و شهرسازی شورای اسلامی کلانشهر اراک 
بیان کرد: پایانه های اتوبوس شــهری اراک به مرکز شهر منتهی می شوند به همین دلیل در 
تخصیص این وسایل نقلیه بحث آلودگی هوا مطرح نیست؛ چراکه آلودگی ناشی از خودرو بیشتر 

معطوف به مرکز شهر است و اولویت تخصیص به محله های کمتر برخوردار داده شده است. 
 غفاری خاطر نشــان کرد: هزینه خریداری هر دستگاه اتوبوس برقی از شرکت ایران خودرو 

دیزل ۱۵۰ میلیارد ریال است.

 تاکید مدیر مخابرات منطقه گلستان 
بر اتمام طرح های نیمه تمام پروژه نجما 

در اولین جلسه هفتگی کنترل پروژه نجما در سال جدید ، اتمام طرح های نیمه 
تمام در دستور کار قرار گرفت .

به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلستان ، دکتر غلامعلی شهمرادی با تاکید 
به اجرای طرح های نیمه تمام پروژه توســعه فیبرنوری در جلسه کنترل پروژه ، برنامه ریزی 
دقیق در شهرستان ها با هدف ایجاد زمینه مناسب برای فروش سرویس بر بستر فیبرنوری را 
ضروری دانست .وی با اشاره به تکلیف محوله از سوی شرکت مخابرات ایران در راستای بهره 
برداری از پروژه نجما وواگذاری سرویس ftth گفت: باید در سال جدید فعالیت های منسجم 
تری در راستای افزایش دایری صورت گیرد.مدیر مخابرات منطقه گلستان تأمین تجهیزات را 
لازمه پیشرفت مناســب پروژه توسعه فیبر دانست وگفت :اداره تدارکات در این زمینه تمرکز 
بیشتری داشته باشد  وبا اولویت بندی برای خرید تجهیزات و اقلام اقدام نماید .وی همکاری 
 بین بخشی حوزه های ستادی وشهرستان ها را در تحقق اهداف پروژه توسعه فیبرنوری وفروش

 سرویس های مبتنی بر فیبر مورد توجه دانست وگفت: موانع شناسایی ودر اسرع وقت نسبت 
به رفع آن اقدام گردد.دکتر غلامعلی شهمرادی پشتیبانی ،نگهداری وخدمات پس از فروش را از 
اهم فعالیت ها دانست وگفت : رضایت مشتری هدف تمام برنامه های مخابرات بوده وباید برای 

کسب رضایت حداکثری تلاش دوچندان صورت گیرد.

شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان:
مردم نگران تامین بنزین نباشند

مدیرشرکت ملی پخش فرآورده های نفتی استان گلستان اقای مهندس حسینی گفت: ضمن 
تبریک پیروزی سپاه اسلام در جهت انتقام سخت از رژیم منحوس صهیونیست باذن الله ،تامین 
موجودی فر اورده های نفتی در ۸۰جایگاه های عرضه سوخت و مخازن بسیار مطلوب و همواره 
با تلاش همکاران تلاشگر به صورت شبانه روزی سوخت جایگاه ها رصد و پایش و همچنین 
کارت سوخت اضطراری در جایگاه ها مطابق سیاست های شرکت موجود و مردم عزیز نگران 
هیچگونه کمبودی بنزین نباشند و توجه به شایعات منتشر شده در فضای مجازی در خصوص 
عرضه بنزین نداشته باشند و فقط اخبار صحیح را از رسانه و خبر گزاری هارسمی کشور و سایت 

شرکت ملی پخش دریافت دارند

۲۲دوربین کنترل سرعت در یزد فعال است
یزد- صادقی مقدم- مدیر مهندسی و ایمنی ترافیک شهرداری یزد گفت: در 
حال حاضر ۲۲ دوربین ثبت سرعت در شهر یزد نصب شده که ۱۲ دوربین 

دارای کد برای اعمال جریمه است.
حمید دهقان با اشاره به تعداد دوربین های کنترل سرعت در شهر یزد، گفت: به صورت کلی 
۲۲ دوربین کنترل سرعت در شهر یزد نصب است و پیشینه نصب این دوربین ها به اواسط دهه 
۹۰ باز می گردد که با اوج گیری نصب دوربین ها تصادفات به صورت چشم گیری کاهش یافت و 

سرعت تردد در سطح شهر یزد کنترل شد.
وی افزود: در سال ۹۸ و بر اساس دستورالعمل جدید وزارت کشور مبنی بر تغییر استاندار های 
دوربین های کنترل سرعت در سطح شهر، تمام دوربین های کنترل سرعت شهر یزد از دسترس 

خارج و سال ۱۴۰۰ فرآیند نصب دوربین ها براساس استاندار جدید آغاز شد.
مدیر مهندسی و ایمنی ترافیک شهرداری یزد ادامه داد: در حال حاضر ۲۲ دوربین ثبت سرعت 
در شهر یزد نصب است که ۱۲ دوربین دارای کد برای اعمال جریمه به صورت اتوماتیک در 
ســامانه پلیس راهور است.دهقان بیان کرد: ۱۰ دوربین دیگر در حال گذراندن فرآیند اخذ کد 
هستند و پیش بینی می شود تا پایان هفته جاری این فرآیند پایان پذیرد و تمام ۲۲ دوربین ثبت 

سرعت در اعمال قانون نقش ایفا کنند.
وی با اشاره به میانگین سرعت در شهر یزد، اظهار داشت: بر اساس آخرین مطالعه طرح جامعه 
حمل و نقل در سال ۱۳۹۷ میانگین سرعت مردم در داخل شهر یزد ۶۳ کیلومتر بر ساعت برآورد 

شده که این سرعت بالایی برای تردد درون شهری است.
مدیر مهندسی و ایمنی ترافیک شهرداری یزد گفت: در سال های ۱۳۹۰ و ۱۳۹۵ شاهد کاهش 
شدید آمار تصادفات در سطح شهر بودیم که در سال ۱۳۹۰ به علت اصلاح مبلغ جرایم و در سال 
۱۳۹۵ فعالیت دوربین های ثبت سرعت باعث کاهش این آمار بود.دهقان افزود: سرعت یکی از 
مهمترین عامل تصادفات در سطح شهر یزد است و اقداماتی در راستای کنترل سرعت برای 
کاهش تصادفات بسیار موثر خواهد بود، بنابراین فعالیت دوربین های کنترل سرعت در این راستا 
بسیار موثر است.وی با اشاره به رشد افقی شهر یزد عنوان کرد: با توجه به رشد افقی شهر یزد 
افزایش دوربین کنترل سرعت در معابر شهر یزد اجتناب ناپذیر است و در راستای کنترل سرعت 

و کاهش تصادفات باید همگام با رشد شهر کنترل سرعت انجام شود.

 اکید معاون اول رییس جمهور 
بر انتقال آب از دریا به یزد

یزد- صادقی مقدم- نشست مشترک اســتاندار یزد با معاون اول رییس 
جمهور و وزرای صمت و نیرو برگزار شد

در این نشست، گزارشی از پروژه انتقال آب از دریا توسط مجری ارایه و دکتر مخبر، بر تسریع در 
اجرای این پروژه تاکید کرد.همچنین با هماهنگی های صورت گرفته و تعهد مجری، مقرر شد 
بهره برداری از فاز اول این پروژه  و نیز آبرسانی به اردکان از محل خط اول که تا تیر ماه امسال به 
بهره برداری می رسند مورد پیگیری قرار گرفت.همچنین در ادامه این نشست، با توجه به انتخاب 
یزد به عنوان پایلوت بهره وری در کشور، بخشی از نشست به این مهم اختصاص یافت و با توجه 
به مشخص شدن پروژه های پیشران استان در حوزه بهره وری، پیگیری ها به منظور طرح و 
بررسی در هیئت دولت صورت گرفت.افزایش اعتبارات مصوب سفر رییس جمهور در حوزه راه 
های استان، فعال سازی خط دوم انتقال آب شرب به استان و افزایش سهم دولت در سرمایه 

گذاری پروژه آزادراه نطنز - یزد - سیرجان ازجمله موضوعات مطرح شده  در این نشست بود.

اخبار کوتاه 

گیلان-فاطمه عباس زاده - رییس 
فدراسیون فوتبال ایران تاج با ابراز 
خرسندی نسبت به زیرساخت ها و 
امکانات منطقه آزاد انزلی در حوزه 
فوتبال ســاحلی، پیشنهاد ایجاد 
پایگاه فوتبال ســاحلی کشور در 
منطقه با همکاری سازمان منطقه 

آزاد انزلی را ارائه داد.
مهدی تاج رییس فدراسیون فوتبال ایران 
در بازدید از زیرساخت ها و امکانات ورزشی 

ســاحلی منطقه آزاد انزلی، پیشنهاد ایجاد پایگاه فوتبال ساحلی کشور در 
منطقه با همکاری سازمان منطقه آزاد انزلی را ارائه داد.

در این دیدار که مشــاور مدیرعامل و مدیر حوزه ریاست سازمان منطقه 
آزاد انزلی و رییس هیأت فوتبال اســتان گیلان حضور داشتند، تاج با ابراز 
خرسندی نسبت به زیرساخت ها و امکانات منطقه آزاد انزلی در حوزه فوتبال 

ساحلی، پیشنهاد ایجاد پایگاه فوتبال ساحلی 
کشور در منطقه با همکاری سازمان منطقه 

آزاد انزلی را ارائه داد.
وی با اشــاره به جایگاه استان گیلان در 
رشته های مختلف فوتبال به ویژه فوتبال 
ســاحلی و عملکرد ســازمان منطقه آزاد 
انزلی در تأمین زیر ساخت های لازم برای 
توسعه رشته های ورزشی ساحلی، افزایش 
همکاری با مناطق آزاد را یکی از برنامه های 
راهبردی فدراسیون متبوع خود عنوان کرد 

و از گسترش همکاری ها با منطقه آزاد انزلی استقبال نمود.
گفتنی است در این بازدید »مجید فاتحی« مشاور مدیرعامل و مدیر حوزه 
ریاست ســازمان گزارشی در خصوص امکانات ورزشی ساحلی موجود و 
مسابقات و دوره های آموزشی ورزشی برگزار شده در مجموعه ورزش های 

ساحلی سیروس قایقران ارائه کرد.

آذربایجان شرقی – مسلمی : مدیرکل 
راهــداری و حمــل و نقل جــاده ای 
آذربایجان  شــرقی گفت: در ســال 
گذشــته میزان تردد مسافر از پایانه 
مرزی نوردوز نســبت به سال ۱۴۰۱ 

حدود ۵۰ درصد افزایش یافت.
اورجعلی علیزاده با بیان اینکه در سال گذشته 
بیش از ۴۶۱ هزار مسافر ایرانی و خارجی از پایانه 
مرزی نوردوز تردد کردند، افزود: در این بازه زمانی 
ســه هزار و ۵۱۷ دستگاه اتوبوس ایرانی از این 

پایانه مرزی تردد کردند.
وی با اشاره به تردد ۱۳۱ هزار دستگاه وسایط نقلیه سنگین باری از این پایانه 
مرزی در ســال گذشته، اظهار کرد: آمار تردد وسایط نقلیه سنگین از این پایانه 

نسبت به سال ۱۴۰۱ حدود ۱۷ درصد افزایش یافته است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی گفت: در این مدت 
۶۳ هزار و ۲۰۰ دستگاه کامیون ایرانی و ۶۷ هزار و ۸۰۰ کامیون خارجی از مرز 

نوردوز تردد کردند.
علیزاده، ادامه داد: سال گذشته از پایانه مرزی جلفا بیش از ۱۱۵ هزار دستگاه 
کامیون ایرانی و خارجی تردد کردند که بیش از ۱۸ درصد نسبت به مدت مشابه 

سال ۱۴۰۱ افزایش نشان می دهد.

وی یــادآور شــد: از ایــن تعــداد ۴۹ هزار و 
۴۰۰دستگاه کامیون ایرانی و ۶۶ هزار دستگاه 
کامیون خارجی است و ۱۰۵ هزار و ۴۰۰ مسافر 

ایرانی و خارجی از این پایانه مرزی تردد کردند.
علیزاده، افزود: میزان تردد اتوبوس های ایرانی و 
خارجی از این پایانه مرزی در سال گذشته حدود 

سه هزار دستگاه بود.
نوردوز در ۶۰ کیلومتری شرق جلفا و در روبروی 
شهر آگاراک )مغری( جمهوری ارمنستان واقع 

شده است.
این پایانه در زمینی به مساحت هشت هکتار در سال ۸۳ طراحی و اجرا شده و 
شامل ۲ سالن مسافری ورودی و خروجی با زیربنای سه هزار مترمربع در ۲ طبقه 
و سالن تجاری با زیربنای ۸۰۰ مترمربع و سایر کاربری های اداری به مساحت 

۲۰۰ مترمربع است.
پایانه مرزی نوردوز در شهرستان جلفا ارتباط کشورمان با جمهوری ارمنستان 
را از طریق پل احداث شده بر روی رودخانه ارس برقرار می کند و با جمهوری 
خودمختار نخجوان )آذربایجان( هم از طریق پایانه مرزی جلفا ارتباط زمینی امکان 

پذیر است.
آذربایجان شرقی با جمهوری های آذربایجان و ارمنستان و جمهوری خودمختار 

نخجوان مرز مشترک دارد.

اراک- خبرنگار امروز- ســید محســن 
پســاب  واگــذاری  موســوی:قرارداد 
تصفیه خانه  های شهرهای شازند، آستانه و 
مهاجران به شرکت های پالایش نفت امام 
خمینی)ره( و پتروشیمی شازند روز پنجشنبه 
در آیینی با حضور رئیــس جمهوری )به 
صورت وبینار( و استاندار مرکزی منعقد شد.

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شــرکت 
پتروشیمی شازند ، استاندار مرکزی در این آیین گفت: 
قرارداد بازچرخانی پســاب تصفیه خانه های ۱۶استان 

امروز به صورت متمرکز با حضــور رئیس جمهور منعقد و عملیات اجرایی آنها آغاز 
شــد.فرزاد مخلص الائمه افزود: از مجموع این قراردادها ۱۶ درصد مربوط به اســتان 
مرکزی بود که بازچرخانی و بهره برداری از تصفیه خانه های شهرهای شازند، آستانه و 
مهاجران به مدت ۲۵ سال به شرکت های پالایشگاه نفت امام خمینی)ره( و پتروشیمی 
شــازند واگذار شد.وی ادامه داد: قرارداد تصفیه خانه پساب شهرهای شازند و آستانه با 

اعتباری بالغ بر ۱۳ هزار و ۸۰۰ میلیارد ریال با شرکت 
پالایش نفت امام خمینی)ره( شازند منعقد شد.استاندار 
 مرکزی بیان کرد: طی این قرارداد عملیات توســعه 
۴۸ کیلومتر شبکه جمع آوری فاضلاب و خطوط انتقال 
در شهرهای شــازند و آستانه در مدت ۳۶ ماه توسط 
سرمایه گذار انجام و به مدت ۲۵ سال ۵۵ میلیون متر 
مکعب پساب را وارد چرخه تولید خود می کند.مخلص 
الائمه مجموع سرمایه گذاری شرکت پتروشیمی شازند 
 برای ساخت تصفیه خانه پساب شهر مهاجران را نیز

 ۱۶ هزار میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: براین اساس 
تامین مالی برای توسعه ۴۶ کیلومتر و اصلاح ۵۶ کیلومتر شبکه جمع آوری فاضلاب 
خطوط انتقال، تامین مالی برای اصلاح سه هزار و ۴۴۳ فقره انشعاب فاضلاب و ساخت 
یک باب تصفیه خانه فاضلاب با ظرفیت ۹ هزار و ۴۹۰ متر مکعب در سال بیستم قرارداد 
بر عهده شرکت سرمایه گذار خواهد بود.وی افزود: در مقابل شرکت پتروشیمی شازند 

۵۷میلیون متر مکعب پساب را به مدت ۲۵ سال وارد چرخه تولید می کند.

گیلان – فاطمه عبــاس زاده - مدیر 
استان گیلان  اجتماعی  تامین  درمان 
به منظور تهیه زمیــن جهت احداث 
شهرســتان  در  تخصصی  درمانگاه 
رضوانشــهر با امام جمعه، شهردار و 
اعضای شورای شهر این شهرستان 

دیدار و گفتگو کرد.
مدیر درمان تامین اجتماعی اســتان گیلان 
به منظور تهیه زمین جهــت احداث درمانگاه 
تخصصی در شهرستان رضوانشهر با امام جمعه، 

شهردار و اعضای شورای شهر این شهرستان دیدار و گفتگو کرد.در این دیدار 
دکتر حسین ابراهیمی مدیر درمان تامین اجتماعی استان گیلان ضمن تبریک 
فرارسیدن بهار طبیعت و تقارن آن با بهار قرآن از برنامه های مدیریت درمان 
تامین اجتماعی گیلان برای احداث درمانگاه در شهرستانهای فاقد مراکز ملکی 
تامین اجتماعی گفت.دکتر حســین ابراهیمی با بیان اینکه اجرا و به سرانجام 
رساندن برنامه های توسعه ای و ارتقای درمان استان مهمترین هدف مدیریت 
درمان تامین اجتماعی گیلان می باشد گفت: در این راستا احداث درمانگاه در 
شهرســتانهای فاقد مراکز درمانی واجد شرایط نظیر رضوانشهر، صومعه سرا، 
شفت، خمام و… مهمترین اولویت است.مدیردرمان تامین اجتماعی گیلان 
از دریافت مصوبه احداث درمانگاه در شهرســتان رضوانشــهر خبرداد و گفت: 

شهرســتان رضوانشــهر با ۳۸ هزار بیمه شده 
مهمترین شرط لازم جهت احداث مرکز ملکی 
تامین اجتماعی را دارا می باشد منتهی متاسفانه 
در سنوات گذشته توجه لازم جهت تحقق این 
امر صورت نگرفته اســت، در دوســال اخیر با 
پیگیریهای موثر و تلاشــهای فراوان بحمدلله 
مصوبه احداث درمانگاه در شهرستان رضوانشهر 
دریافت شــد.وی افزود: پس از دریافت مجوز 
مهمترین مسئله جهت احداث مرکز درمانی در 
شهرستانهای مورد نظر تهیه زمین است چراکه 
 براساس قوانین ســازمان تامین اجتماعی احداث درمانگاه صرفا در زمینهای 
هبه ای میسر خواهد بود، به همین جهت درصدد هستیم با رایزنی و همراهی 
کلیه مسئولین بتوانیم به این هدف جامه عمل بپوشانیم تا خدمات درمانی ارزان، 
بیشتر، بهتر و به راحتی در اختیار مردم و بیمه شدگان قرار گیرد.امام جمعه، شهردار 
و اعضای شورای شهر رضوانشهر ضمن قدردانی از توجه مدیریت درمان گیلان 
به دغدغه های مردم و بیمه شدگان، آمادگی خود جهت همراهی مدیریت درمان 
گیلان را اعلام داشته و اظهار داشتند: همه مسئولان در شهرستان رضوانشهر 
از همه ظرفیتهای موجود جهت تحقق این امر خطیر و ارزشــمند استفاده می 
نمایند تا خدمات ارزان و با کیفیت تامین اجتماعی به راحتی در دسترس مردم 

منطقه قرار گیرد.

رییس فدراسیون فوتبال در بازدید از منطقه آزاد انزلی :

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی:

با حضور رئیس جمهور انجام شد:

مدیردرمان تامین اجتماعی گیلان:

 پایگاه فوتبال ساحلی
 در منطقه آزاد انزلی احداث شود

تردد مسافر از پایانه مرزی نوردوز ۵۰ درصد افزایش یافت

 انعقاد قرارداد واگذاری 
پساب تصفیه خانه های شهرهای شازند، آستانه و مهاجران

احداث درمانگاه در شهرستان های فاقد مرکزدرمانی در اولویت است

آذربایجان شــرقی - مسلمی: منطقه ۸ عملیات 
انتقال گاز با برنامه ریزی منظم و اصولی توانست 
۱۰۰ درصد اهداف و پروژه های پیش بینی شده 
در حوزه مدیریت انرژی را در سال گذشته محقق 

نماید.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز با اعلام این خبر، گفت: در 
راستای پایداری انرژی برق، انجام تعهدات اجتماعی و همکاری 
موثر با وزارت نیرو در راستای مشارکت در طرح پیک سائی و 
جلوگیری از خاموشی های ناخواسته در پیک بار تابستان، این 
منطقه عملیاتی عــلاوه بر برنامه ریزی و انجام اقدامات موثر 
در حــوزه بهره برداری با هدف کاهش مصرف برق در بخش 
صنعتی، با اجرای طرح ها و پروژه های بهینه سازی و مدیریت 
انرژی در بخش اداری و ســاختمانی نیز همکاری کامل را با 

وزارت نیرو در تامین شبکه برق پایدار بعمل آورده است.
فیروز خدائی افزود: حذف پروژکتورها و چراغ های بخار سدیم 

مستهلک و پرمصرف و جایگزینی با چراغ ها و پروژکتورهای 
کم مصرف نسل جدید از نوع LED، منجر به صرفه جویی 
در حدود ۶۰ درصد مصرف انرژی الکتریکی در بخش تامین 
روشنایی تاسیسات تقویت فشار گاز و مراکز بهره برداری خطوط 

لوله گردیده است.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز اظهار داشت: معاینه فنی 
و تنظیم مشعل کلیه موتورخانه های منطقه بر اساس الزامات 
اســتاندارد ملی ISIRI۱۶۰۰۰، به طور متوســط منجر به 
۲۰درصد صرفه جویی و کاهش مصــرف گاز موتورخانه ها 
گردید. وی ادامه داد: اســتفاده از مولدهای برق اضطراری در 
مراکز بهره برداری خطوط لوله منطقه در ساعات اوج مصرف 
در فصول گرم ســال با هدف مشارکت در طرح پیک سائی و 
کمک به پایدارســازی شبکه برق سراسری منجر به کاهش 
حدودا ۱۵ درصد مصــرف برق در مراکز بهره برداری خطوط 
لوله این منطقه در بازه زمانی ۱۵ خرداد لغایت ۱۵ شهریور سال 

۱۴۰۲ گردیده اســت. خدائی تصریح کرد: اجرای تعداد زیادی 
پــروژه مدیریت انرژی در واحدهای صنعتی تحت پوشــش 
منطقه نظیر نصب درایوهای کنترلی در تجهیزات تولید هوای 
فشرده )کمپرســورهای هوا( و سایر تجهیرات صنعتی نظیر 
الکتروفن های خنک کننده روغن تاسیســات و ... منجر به 
کاهــش میزان مصرف انرژی به طور متوســط ۳۰ درصد در 

تجهیزات مذکور شده اســت. مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال 
گاز خاطرنشــان کرد: این منطقه عملیاتی با رعایت و پایش 
ساعات کاری سیستم های سرمایش و گرمایش ساختمان ها 
بر اساس برنامه زمانی مصوب و ابلاغی از طرف سازمان های 
متولی نظیر استانداری و وزارت نیرو، کاهش روشنایی بخش 
اداری و ساختمانی و استفاده حداکثری از روشنایی طبیعی روز، 
 تنظیم تابلوهای کنترل کارکرد فن کویلهای اتاقی با استفاده از
 PLC های قابل برنامه ریزی به نحوی که امکان استفاده از 
تجهیزات مذکور پس از پایان ساعات کار اداری مصوب مقدور 

نمی باشد، در کاهش پیک بار مشارکت دارد.
وی ادامه داد: عدم استفاده از لامپ های رشته ای پرمصرف، 
اطلاع رســانی و آگاهی به پرسنل سازمان در خصوص لزوم 
رعایت دقیق بخشنامه ها و دستورالعمل های ابلاغی از طرف 
سازمان های متولی انرژی کشور، فرهنگ سازی و برگزاری 
دوره های آموزشــی و ... از دیگر اقدامات انجام یافته در حوزه 

صرفه جویی مصرف برق در این منطقه عملیاتی می باشد.
 مدیر منطقه ۸ عملیــات انتقال گاز، تدویــن و ابلاغ چک

 لیســت های پایش و کنترل میزان مصرف انرژی در بخش 
ســاختمانی به کلیه واحدهای تحت پوشش منطقه و انجام 
اقدامات اصلاحی مورد نیاز به منظور کاهش میزان مصرف و 
اتلاف انرژی در بخش ساختمان، بازرسی و ممیزی فنی انرژی 
کلیه تاسیسات تقویت فشار گاز منطقه بر اساس الزامات استاندارد 
ملی ISIRI۱۳۳۷۶ با استفاده از خدمات شرکت های مشاور 
و صلاحیت دار را از دیگر اقدامات انجام یافته در حوزه مدیریت 
انرژی این منطقه عملیاتی دانست.خدائی اظهار امیدواری کرد: با 
استمرار اقدامات پیش بینی شده در سال جاری نیز انتظار می رود 
با مدیریت و کاهش و بهینه سازی مصرف انرژی در منطقه و 
تاسیسات و مراکز بهره برداری تحت پوشش، میزان کاهش در 
مصرف برق ارتقاء یافته و شاهد همکاری های بیشتری در تامین 

برق پایدار و مشارکت در کاهش پیک بار باشیم.

تحقق ۱۰۰ درصدی اهداف منطقه ۸ عملیات انتقال گاز
در حوزه مدیریت و بهینه سازی مصرف انرژی عملیاتی شد؛

 گیلان -فاطمه عباس زاده - استاندار گیلان با بیان 
اینکه در حوزه مقاوم سازی بافت های فرسوده در 
استان خوب کار شــده است، گفت: مقاوم سازی 
بافت های فرسوده روستایی در استان باید با جدیت 

دنبال شود.
اسدالله عباسی در بازدید از بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان 
به مناسبت ایام تاسیس این نهاد و افتتاح حساب ۱۰۰ امام اظهار 
کرد: ارائه تسهیلات برای مقام سازی بافت های فرسوده باید به 
افرادی که مطلع نیستند، اطلاع رسانی شود.وی ضمن قدردانی از 
مدیران و کارکنان اداره کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان 
برای اقدامات انجام شــده در ۲ سال اخیر اضافه کرد: ساخت 
مسکن برای اقشــار محروم، اجرای طرح هادی در روستاها و 
بازنگری در اجرای این طرح عمده ترین وظایف بنیاد مسکن 
بوده که در این راستا توانسته خدمات خوبی در دولت سیزدهم 

در این رابطه ارائه دهد.
نماینده عالی دولت در گیلان بیان کرد: اهمیت ماموریت بنیاد 
مسکن و حساب ۱۰۰ امام )ره( )حساب ۱۰۰ تنها حسابی است 
که امام خمینی )ره( برای حمایت از محرومان افتتاح کردند( باید 
در جامعه ترویج شود.وی با اشاره به نامگذاری شعار سال از سوی 

رهبر فرزانه انقلاب اسلامی  با عنوان جهش تولید با مشارکت 
مردم اظهار کرد: مشــارکت مردم در امر ســاخت واحدهای 
مسکونی با ارائه تسهیلات باید مورد توجه قرار گیرد.استاندار 

گیلان در ادامه با بیان اینکه برای رفع فقر، محرومیت زدایی 
و گسترانیدن عدالت در جامعه وظیفه داریم، اضافه کرد: عدالت 
گستری از اهداف راهبردی دولت است که باید به طور جدی 

مورد توجه قرار دهیم.وی ســند دارکردن زمین های روستایی 
را از اقدامات ارزشمندی دانست که لبخند رضایت روستاییان 
را به همراه داشــته است و اظهار کرد: دولت اقدامات خوبی در 
مناطق روســتایی انجام داده این نگاه دولت مردمی بر اساس 
منویات مقام معظم رهبری و در راستای آرمان های امام راحل 
است.عباسی با تشریح کار مهم و ارزشمند مدیران و کارکنان 
بنیاد مسکن خطاب به آنان اظهار کرد: نگاه شما زدودن غبار 
از چهره روستاییان است که سالیان سال محروم بودند؛ در قبل 
از انقلاب اسلامی به روستاها توجهی نمی شد و روستاییان در 

محرومیت بودند.
اجرای هزار و ۱۶۰ پروژه طرح هادی در گیلان

حامد دائمی مدیر کل بنیاد مسکن گیلان نیز در این نشست 
با تشریح اقدامات این اداره کل اظهار کرد: از مجموع ۲ هزار و 
۶۰ روستای بالای ۲۰ خانوار استان تاکنون هزار و ۱۶۰ پروژه 
طرح هادی در روستاها اجرا شد که شاخص برخورداری استان 
۵۶.۳ درصد اســت.دائمی اظهار کرد: طرح هادی روستایی به 
منظور ایجاد زمینه توســعه و عمران، تامین عادلانه امکانات، 
هدایت و توسعه روستاها برای یک دوره ۱۰ ساله تهیه می شود 
که ضمن ســاماندهی و اصلاح بافت موجود میزان و مکان 

گسترش آتی و نحوه استفاده از زمین برای عملکردهای مختلف 
 اعم از مســکونی، تجاری، کشاورزی، تاسیسات، تجهیزات و 
نیازمندی های عمومی روستایی بر حسب مورد در سطح کشور 
تهیه و اجرا می شود.وی بیان کرد: از ابتدای سال ۱۴۰۰ تاکنون 
۶۵۴ پروژه طرح هادی روستایی در روستاهای استان اجرا شد 
که از این تعداد ۵۰۱ پروژه آسفالتی بود که در اجرای آن افزون 
بر ۲ میلیون و ۲۵۰ هزار مترمربع )۵۳۶ کیلومتر( از معابر روستایی 
اســتان آسفالت شد.دائمی در ادامه صدور اسناد روستایی و نیز 
شــهرهای با جمعیت کمتر از ۲۵ هزار نفر را از دیگر اقدامات 
بنیاد مسکن گیلان خواند و افزود: برای نخستین بار صدور سند 
مالکیت برای املاک شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت به بنیاد 
مسکن محول شد که طی ۲ سال اخیر در این راستا ۲۰ هزار 
جلد سند شهری و روستایی صادر شده است.وی اظهار کرد: در 
راســتای اعمال ماده چهار قانون ساماندهی و حمایت از تولید 
عرضه مسکن، هزار و ۶۸۲ هکتار از اراضی ملی در ۹۳ روستا 
استان طی ســال های ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲در اختیار بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی قرار گرفت و اخذ اسناد مالکیت املاک تملک 
شده در راســتای اجرای این ماده قانونی از ابتدای سال ۱۴۰۰ 

تاکنون ۵۰۲ هکتار در ۳۸ روستاست.

استاندار در بازدید از بنیاد مسکن گیلان:

مقاوم سازی بافت های فرسوده روستایی در گیلان با جدیت دنبال شود

اراک- خبرنگار امروز- ســید محســن 
موسوی: سرپرست شرکت آب منطقه ای 
مرکزی گفت: علی رغم بارش های خوب 
در چند روز گذشته به سبب چهارمین سال 
پیاپی خشکسالی و کمبود ذخیره آب دو سد 
بزرگ کمال صالح و الغدیر ساوه همچنان 

وضعیت این دو سد نامطلوب است.
به گــزارش روابط عمومی شــرکت آب منطقه ای 

مرکزی، مهندس حسین اسدی افزود: ذخیره سد کمال صالح قبل از بارندگیهای اخیر ۱۹ میلیون مترمکعب بود که در 
حال حاضر حدود ۲۷ میلیون مترمکعب است که با توجه به مصارف سالیانه حدود ۴۰ میلیون مترمکعبی و با احتساب ۴.۵ 
میلیون مترمکعبی تبخیر و تعرق همچنان با کمبود آب در این سد مواجه هستیم.مهندس اسدی در تشریح وضعیت سد 
الغدیر ساوه نیز خاطر نشان کرد: در حال حاضر ذخیره این سد ۲۷ میلیون مترمکعب می باشد که نسبت به ذخیره آن قبل 
از بارندگیها حدود ۹ میلیون مترمکعب افزایش داشته است.وی تأکید کرد: با اجرای پروژه های آبرسانی که در شهرهای 
مختلف استان اجرا شده و یا در حال اجراست امیدواریم مشکلی در تأمین آب شرب نداشته باشیم و از شهروندان استان 

بخصوص در شهرهای اراک و ساوه خواست با مدیریت مصرف در حفاظت از این مایه حیات کوشا باشند.

در اولین نشست شورای فرهنگی شرکت نفت و گاز آغاجاری اقدامات فرهنگی شرکت 
در سال ۱۴۰۲ مورد ارزیابی قرار گرفت و از اقدامات ادارات فرهنگی طی یکسال گذشته 

قدردانی شد.
مدیر عامل شرکت آغاجاری در این نشست احداث بام فرهنگی امیدیه در پاسارگاد و تشییع شهید گمنام در 
این منطقه را نقطه عطف اقدامات فرهنگی این شرکت بر شمرد و  بر انسجام و همدلی بیشتر و هم افزایی 
در برنامه های فرهنگی پیش رو تاکید کرد.مهندس جواد تقی زاده با اشاره به ظرفیت های بام فرهنگی امیدیه 
بیان کرد: فعالیت های فرهنگی در این محل برنامه محور باشد و به گونه ای انجام شود که خانواده پسند و 
جوان پسند باشد تا بتوان تمام سلایق را جذب کرد.مهندس تقی زاده در این نشست با تاکید بر ایجاد جاذبه 
فرهنگی در بام امیدیه خواستار ایجاد ساختار متناسب با برنامه ها و طرح های آتی شرکت آغاجاری در این محل 
شد.در ادامه مهندس تقی زاده آموزشگاه حرفه ای را یکی دیگر از ظرفیت های بالقوه  شرکت آغاجاری دانست 
و خواستار برنامه ریزی جهت استفاده از امکانات و ظرفیت های این آموزشگاه جهت مهارت آفرینی فرزندان 
کارکنان شد.ایشان تقویت برنامه های قرآنی را از دیگر برنامه های این شرکت در سال جدید عنوان کرد و 
افزود : طرح رحله قرآن که شامل آموزش جامع و کامل مباحث قرآنی می باشد در سال۱۴۰۳ اجرایی گردد.
در پایان نیز اعضای جلسه ضمن ارائه برنامه ها، پیشنهادات خود را جهت برنامه های فرهنگی مطرح نمودند.

در شورای فرهنگی شرکت نفت و گاز آغاجاری مطرح شد:  بارش های اخیر کمبود
تشییع شهید گمنام در بام فرهنگی امیدیه نقطه  ذخیره سدهای استان را جبران نکرد

سرهنگ باقری فرمانده مرکز بسیج شهید عطف شرکت آغاجاری در سال 1402
تندگویان وزارت نفت )جنوب( با حضور در 
شرکت نفت و گاز آغاجاری با مهندس 

تقی زاده دیدار و گفتگو کرد.
در ابتدای این دیدار مهندس جــواد تقی زاده با 
تبریک عید سعید فطر به تشریح موضوعات مرتبط 
با تولید و عملیات شرکت پرداخت و عنوان کرد: در 
دولت سیزدهم با وجود برخی تنگناها ،گشایش ها و 

پیشرفتهای قابل توجهی در حوزه افزایش تولید داشته ایم.
جواد تقی زاده عنوان کرد: نگهداشــت وضعیت تولید پایدار ،با تفکر جهادی و تعهد مسولانه مجموعه 

همکاران صنعت نفت حاصل شده است.
سرهنگ باقری فرمانده مرکز بسیج شهید تندگویان نفت جنوب در این دیدار بر لزوم تقویت و تفکر بسیجی 
و روحیه جهادی در صنعت نفت تاکید و عنوان نمود : امروز کشور و صنعت نفت با سپری نمودن گردنه های 
دشوار توانسته با خوداتکایی و پرورش نیروهای متعهد و توانمند مسیر رشد و پایداری را طی نماید و امروز 

بیش از هر زمان دیگری سنگر اقتصادی صنعت نفت نیازمند تقویت است.

دیدار فرماندهی مرکز بسیج شهید تندگویان وزارت نفت 
جنوب با مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت وگاز آغاجاری
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